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Petchamé (Junior): 'No hem afrontat la final de la Copa com ho havíem de fer'

La jugadora del Junior d'hoquei herba Carlota Petchamé ha
explicat, en una entrevista al programa 'Esport en Marxa, que
no han afrontat com calia la final de la Copa de la Reina
perduda davant el Club de Campo. Petchamé ressalta que la
derrota és més un tema mental que no pas tàctic. La jugadora
blau-i-negra creu que aquesta desfeta les ajudarà a millorar el
plantejament quan juguin contra el conjunt madrileny. 

Les frases destacades de l'entrevista:

'La final d'avui ens fa aprendre com afrontar millor partits davant el Club de Campo'

'Crec que és un tema mental, que sempre és el mateix rival'

'La nostra sensació és de no haver afrontat el partit com ho havíem de fer'

'Perdre tres finals consecutives contra el mateix rival, fa mal'

Noticia disponible a https://www.cugat.cat/diari/ent_esports/135200.html
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